
 

Beste mensen; 

 

Via onze buurtapp ben ik op de hoogte gesteld van de plannen t.a.v. een aantal straten in  het 

kerkdorp Waalre. Het betreft hier o.a.de Oude Kerkstraat etc. U  zult hier vast wel van weten. Voor 

een aantal mensen zal dit plan zowel voor- als nadelen hebben.  

Zeer opvallend is het feit dat wij als bewoners van Loon hiervan niet op de hoogte zijn gesteld. Ik kan 

U allen reeds verzekeren dat het sluipverkeer over ons Rijksmonument Loon, waar we zo trots op 

zijn,  enorm zal toenemen. De Gildebosweg, Loon, De Frooyen en Timmereind worden namelijk NIET 

meegenomen in de plannen. Dus meer verkeer, meer stof [fijnstof] over Loon.  Er vindt hier namelijk 

nooit controle plaats op de snelheid van 30km. En het autoverkeer is net water en de automobilist 

laat zich niet afremmen door zandpaden.  

Ik wacht met spanning uw antwoord af. 

 

Met vriendelijke groet 

 


